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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 13. april 2023, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse,  Per Ottosen, Tina Beck Larsen, Anna Karin 

Klærke, Helle Moss Owen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Josefine  

FRAVÆRENDE: Uden afbud: Jasmin 

Med afbud: Josefine,  

ORDSTYRER: Per Ottosen 

  

UDARBEJDET AF: Per, Tina og Jan Møller-Iversen,  
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

27- 

Godkendelse af referat fra 14.03. 

Godkendelse  

Orienteringspunkter:   

28- 

Nyt fra elevrådet  

 

udeblivelse  

29- 

Skolebestyrelsesmødet den 20/6 flyttes 

til den 19/6. 

 

 

Sommerafslutningsmøde kl. 17.30 – 20.00 

  

 

30- 

Orientering om prøveafvikling m.v. 

 

Gennemgang af afvikling for de mundtlige og 

praktiske fag (8.årgang), samt skriftlige og 

mundtlige prøver ( 9. årgang)  

 

 

31- 

Sygefravær og vikardækning 

Søndersøskolen har de sidste 12 mdr. et sygefra-

vær på 3,6 %.  

Lavt tal i forhold til andre skoler 

 

Vikardækning;  

Der er ansat 1 uddannet lærer til vikararbejde (4 

dage om ugen – han er første prioritet i vikarar-

bejdet) 

Derudover har vi en håndfuld vikarer her årligt 

og der laves plan for dagen af den pågældende 

lærer til vikaren.    

Forbrug ca. 5-600.000 kr om året  

(i det forbrug er personalets 6 ferieuge også en 

del) 

 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

32- 

Høring af Styrelsesvedtægterne. Kom-

munalbestyrelsen har tirsdag den 30.03. 

besluttet at sende reviderede styrelses-

vedtægter i høring hos bestyrelserne og 

MED-udvalg 

 

Der er lavet høringssvar  

X 
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33-  

Info om skoleårets planlægning. 

Over/undertal 

Sammenlægning med Særslev 

Status på ledelsessituationen. 

 

Vi er i proces med skoleårets planlægning. Vi for-

venter at gå i nul med det personale, der er på de 

forskellige afdelinger. Altså at alle medarbejdere 

kan blive. 

Der har været mini MUS med medarbejderne på 

Særslevskolen og dér ser man frem til at blive en 

del af et større fagligt fællesskab. Det første vi vil 

gøre er at have fagsamarbejder med hinanden.  

Ledelsessituationen er også på plads nu og i roka-

den kommer Martin Lagoni til Distrikt Sønder-

søskolen. Vi ønsker 1 leder fysisk på afdeling 

Særslev, der kan varetage relationsarbejdet om-

kring elev, forældre og medarbejdere, og denne 

samarbejder med de andre ledere omkring speci-

fikke områder. Derudover har vi vakant stilling på 

10.kl.  

 

   

 

34- 

Beslutning om hvordan fremtidig sam-

arbejde med nuværende bestyrelse på 

Særslev- Hårslev skole 

 

  

Jan Møller-Iversen deltager til skolebestyrelses-

møde på Særslevskolen i næste uge.  

Der er ønske om at invitere de nye repræsentanter 

til Søndersøskolen d.19/6 til vores sommerafslut-

ningsmøde 

 

35- 

Evaluering af aftale med de ældste ele-

ver, der må forlade skolen ifm indkøb. 

Skal ordningen fortsætte? 

 

  

 Der ønskes en skriftlig udtalelse eller deltagelse 

på mødet næste gang fra 9.årgangs elevrepræsen-

tant 

 

 

36- 

Beslutning om vi også næste skoleår øn-

sker at afkorte skoledagen på mel-

lemtrin og udskoling ved brug af §16 

 

§16 ønskes fortsat 

 

 

X 

37- 

Evt. 

 

 

Alle har et fælles ansvar for opfølgning på punk-

ter til dagsorden, så vi ikke glemmer nogen. 

 

Legeplads afdel. No. – der er brædder, der virker 

usikre. Der laves legepladseftersyn årligt og pe-

dellen har efter den nye viden tjekket efter. 

 

Ros vedr Flyer fra miniklassen  

 

Udskolingen er stadig meget optaget af ny- klas-

sedannelse og læste sidste referat fra skolebesty-

relsesmøde omkring dette. Jan har holdt møde 

med dem efterfølgende og der er fortsat et ønske 

fra udskolingen om at tale med bestyrelsen om-

kring dette på sigt. Bestyrelsen henviser til, at der 

snart skal tales klassedannelse i forbindelse med 

de nye styrelsesvedtægter, så der vil temaet igen 

blive berørt.    

 

 

 

 

 


